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          Nr.  

          

                JUDEŢUL BRAŞOV                                                 

CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI 

                   SĂCELE 

 

PROCES VERBAL 

încheiat la data 13.09.2022, orele 15,00, la sediul 

Primăriei Municipiului Săcele, Sala de şedinţe a Consiliului Local al Municipiului Săcele, cu 

ocazia întrunirii  Consiliului Local al Municipiului Săcele în şedinţă extraordinară convocată de îndată, 

desfășurată în format hybrid 

    

      Şedinţa extraordinară convocată de îndată a fost convocată în conformitate cu prevederile art. 134 alin. 

(1), alin. (4) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare 

și ale HCL nr. 215/22.06.2022 privind actualizarea Regulamentului de Organizare și Funcționare al 

Consiliului  Local al Municipiului  Săcele și s-a desfășurat în format hybrid, respectiv la sediul Primăriei 

Municipiului Săcele, situat în str. P-ţa. Libertăţii nr. 17, Sala de şedinţe a Consiliului Local, precum și prin 

mijloace electronice/platforma on-line ZOOM, având următoarea ordine de zi: 

 

             1. Proiect de hotărâre privind aprobarea participării Municipiului Săcele la  Programul Național de 

Redresare și Reziliență, în cadrul apelurilor de proiecte PNRR/2022/C5/1/A.3.1/1, PNRR/2022/C5/1/A.3.2/1 

Compenenta 5 - Valul renovării, axa 1 - Schema de granturi pentru eficienţă energetică şi rezilienţă în clădiri 

rezidenţiale multifamiliale, operaţiunea A.3 - Renovarea energetică moderată sau aprofundată a clădirilor 

rezidenţiale multifamiliale și a proiectului ,,RENOVAREA  ENERGETICĂ  MODERATĂ A 

CLADIRILOR REZIDENȚIALE  MULTIFAMILIALE” - 5 componente, din Municipiul Săcele - iniţiator 

PRIMAR Ing. POPA VIRGIL. 

 

La şedinţă au participat: 

                  - d-l Primar - Ing. Popa Virgil  

                  - d-l Viceprimar - Ing. Géczi  Gellért 

- d-na Secretar General al Municipiului Săcele – c.j. Zamfir Geta 

- d-l Matei Ion – șef  Biroul  Fond Locativ, Spaţii cu altă Destinaţie, Administrare Spital, 

Policlinică  

- d-ra Dascălu Bianca – cj. Biroul Juridic  

- d-na Coman Cătălina Maria - cj. Biroul Juridic 

                  - d-na Acăroaie Elena – insp. Comp. Relații Consiliul Local. 

 

            Ședința este prezidată de d-l consilier local Medianu Gheorghe.  

            D-l Președinte declară deschisă ședința și dă cuvântul d-nei Secretar General pentru a efectua apelul 

nominal. 

D-na Secretar General anunță că sunt prezenți 18 consilieri locali în funcție, dintre care 15 prezenți 

fizic, iar 3 online, respectiv d-na Stoica Gabriela, d-na Popescu Gabriela și d-l Costea Cătălin Ionuț, iar d-l 

Popa Marius Cristian absentează. 

           D-l Președinte supune la vot proiectul  ordinii de zi, conform dispoziției nr. 1134/12.09.2022, care se 

aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). 

           În continuare, d-l  Președinte propune să se treacă la punctul nr. 1 de pe ordinea de zi, la proiectul de 

hotărâre privind aprobarea participării Municipiului Săcele la  Programul Național de Redresare și 

Reziliență, în cadrul apelurilor de proiecte PNRR/2022/C5/1/A.3.1/1, PNRR/2022/C5/1/A.3.2/1 

Compenenta 5 - Valul renovării, axa 1 - Schema de granturi pentru eficienţă energetică şi rezilienţă în clădiri 

rezidenţiale multifamiliale, operaţiunea A.3 - Renovarea energetică moderată sau aprofundată a clădirilor 

rezidenţiale multifamiliale și a proiectului ,,RENOVAREA  ENERGETICĂ  MODERATĂ A 
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CLADIRILOR REZIDENȚIALE  MULTIFAMILIALE” - 5 componente, din Municipiul Săcele - iniţiator 

PRIMAR Ing. POPA VIRGIL. 

     D-l Matei Ion ia cuvântul și spune că prin H.C.L.  nr. 164/21.04.2022 Consiliul Local a aprobat 

participarea Municipiului Săcele în cadrul acestui program, doar că atunci au fost aprobate 6 componente, nu 

5, dar în momentul în care s-a făcut încărcarea pe platforma Ministerului Dezvoltării, disponibilitățile 

financiare nu au permis decât încarcarea a 5 imobile din cele 6 aprobate, iar prin faptul că suma era corelată 

cu cele 6 componenete, Ministerul Dezvoltării ne-a cerut prin solicitarea de clarificări să se modifice 

hotărârea Consiliului Local care să fie adaptă la cele 5 componente, ceea ce se constituie și obiectul 

prezentului proiect de hotărâre, iar pe lângă această modificare s-au mai făcut câteva precizări legate de 

expertiză și de auditul energetic care au fost detaliate în raportul de specialitate. Dumnealui mai menționează 

că suma nouă care trebuie aprobată este de 2.584.272 euro, echivalentul în lei a 12.721.595,7744 lei, iar în 

rest forma proiectului de hotărâre rămâne identică. 

     D-na Secretar General spune că este aceeași, doar că nu mai sunt 6 componente, 6 blocuri, sunt doar 5, cu 

diminuarea sumei care era alocată pentru blocul din Cart. Ștefan cel Mare care nu a intrat. 

    D-l  Matei Ion face precizarea că  sunt pregătite încă 8 componente, aprobate de către Consiliul Local și 

de la 1 octombrie când vor fi finalizate aceste solicitări și mai apar disponibilități, există posibilitatea de a se 

mai încărca și blocul care a mai rămas de aici și din cele care au fost aprobate prin hotărârea de luna trecută.  

     D-na Paniti Izabella întreabă dacă valoarea de 200 euro/mp este stabilită prin program. 

     D-l Matei Ion spune că aceasta este dată de ghid. 

     D-l Crețu Valentin întreabă care este raționamentul pentru care s-a eliminat blocul din Cart. Ștefan cel 

Mare și au rămas doar cele din Cart. Electroprecizia. 

      D-l Matei Ion spune că raționamentul este că blocurile s-au încărcat în funcție de cum au fost aprobate 

prin hotărârea de consiliu local, ori pe poziția 6 era blocul din Cart. Ștefan cel Mare. 

      D-na Secretar General spune că încărcarea s-a făcut în funcție de ordinea anexelor.  

      D-l Matei Ion spune că interesul este de a se reabilita cât mai multe blocuri.  

     Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr.  292. 

      D-l Primar spune că vor mai exista asemenea solicitări de clarificări, sens în care vor mai fi astfel de 

ședințe, întrucât mai sunt proiecte depuse pe PNRR pe cele două axe de finanțare, deci vor mai fi convocări 

în termen scurt și are rugămintea de a li se da curs. 

     D-l Preşedinte constată că ordinea de zi a fost epuizată şi, în consecinţă, declară şedinţa închisă, drept 

pentru care s-a întocmit prezentul Proces verbal.  Ora 15:11. 

 

 

 

PREŞEDINTELE DE ŞEDINŢĂ,                SECRETARUL GENERAL AL MUNICIPIULUI SĂCELE 

   CONSILIER LOCAL,                                                                C.J. ZAMFIR GETA 

 Ing. MEDIANU GHEORGHE 

 

 

 

 

 

 

 

Elaborat 

                                                               Insp. Acăroaie Elena     

 

 


